

NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N123

小心使用升降機

升降機翻新工程即將完成，感謝各位住戶一直以來的耐心與配合。然而，升降機內壁及升降機門已出現刮花及損毀的情況，可能因搬運大型物品或手推車不當使用所致。

為保護升降機設施，避免進一步損壞，服務處提醒各位住戶：

1. **請勿衝門：**使用手推車或搬運物品時，切勿強行阻擋升降機門關閉，以免刮傷門板或影響感應系統。
2. **大型物品搬運須謹慎：**如搬運傢俱、建材等大型物品，請確保妥善包裝，並避免碰撞升降機內壁。必要時可聯絡管理處安排協助。
3. **保持升降機清潔：**請勿踩踏升降機內壁，以免弄污或損壞。

若因不當使用導致升降機損壞，相關住戶須承擔維修費用。

請各位住戶互相提醒，共同愛護屋苑公共設施。如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 8 月 12 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 12 August 2025

Using Lifts with Care

The refurbishment of lift cars are nearing completion. Multiple scratches and damages are found inside the lift, suspected to be caused by improper use of trolleys or careless handling of large items.

To protect the lift cars and prevent further damage, all residents are reminded:

1. **Do Not Rush in Lift Cars:** When using trolleys or moving items, stand clear of the closing lift door and wait for next lift.
2. **Handle Large Items with Care:** When moving furniture, construction materials, or other bulky objects, ensure they are properly wrapped and avoid contact with lift wall or doors. Contact us for assistance if needed.
3. **Keep the Lift Clean:** Do not put the sole on the lift wall to prevent stains or surface damage.

Residents will be held responsible for repair costs if damages result from improper use.

All residents are reminded to take good care of our shared facilities. For any enquiries, please contact the Management Services Office at 2458 7256.

Peridot Court
Management Services Office



此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice

